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Referat af styrelsesmødet den 23.10.2023  

Referent: Thomas 
Ordstyrer: Lene 

Mødeleder: Lone 
Steen har erstatningsferie. 
 

Kl. Punkter Resultat 

8.00 1. Godkendelse af dagsorden • Dagsorden blev godkendt 

8.05 2. Godkendelse af referat fra d. 18/9 

og 9/10 

• Referat fra d.18/9 2023 blev 

godkendt. 9.10 

8.06 

 

3. Opfølgning på igangværende 

arbejdet med: 
• Håndværkere. Tag på garager, 

ny dør, maling af hus, 
elektriker, udendørslys, 
sensorlys  

• Beskrivelse af 500.000 kr. 
puljen + ansøgningsskema 

 
 

 

 
• Lone orienterede om arbejdet 

med vedligeholdelse af 
kredskontoret. 

 
• Lone fremlagde forslag til 

ansøgningsskema til ”puljen 

til varetagelse af 
medlemmernes pædagogiske 

interesser og styrkelse af 
sammenhold for virke for 
udvikling af folkeskolen”. 

Forslaget blev drøftet og 
Vedtaget 

8. 
 

 

4. Kredskontoret 
• Julegaver til TR. Forslag:3 

flasker rød- og 3 flasker 
hvidvin. Alkoholfri gave; en 
gavekurv. Johanna indkøber. 

• Planlæg arrangement med 
Rasmus Alenkær. 

 
• Det skitserede forslag blev 

vedtaget. 

 
 

• Styrelsen drøftede det lovede 

arrangement med Rasmus 
Alenkær og hvornår det 
skulle afholdes. Styrelsen 

blev enige om at april var en 
hensigtsmæssig periode for 

afholdelsen. Tea arbejder 
med at finde en dato i april i 
samarbejde med Lone, som 

arbejder med at kontakte 
skolerne, med henblik på at 

finde lokaler. 

8. 

 
 

5. TR/AMR -arbejdet   
• TR/AMR-kurset. Indhold: 

Håndbog. Bekendtgørelse om 
psykisk arbejdsmiljø og A20. 
Brug arbejdsmiljøloven og 
arbejdstidsaftalen til at løfte 

 

• Lone orienterede om arbejdet 
med TR/Amr kurset. 
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arbejdsmiljøarbejdet. 

Kredsudsendelse 048/2023. 

8.   

9. 6. FH 

• Stillingtagen til medlemskab af 
FH-Sydfyn 

 
 

 

 
 

• Deltagelse i KU i 2024 
 

 

• Styrelsen drøftede fortsat 
medlemskab af FH Sydfyn. 
Det blev aftalt at Lone søger 

vejledning hos Thomas 
Andreassen, som er formand 

for DLF’s arbejdsmiljø og 
organisationsudvalg. 

• Det blev besluttet at 

Øhavets Lærerkreds trækker 
sig fra deltagelse KU i 

Svendborg og på Langeland. 

9. 7.  Skolepolitisk arbejde 

•  
 

 

• Der var intet til dette punkt. 

9. 8. Særlige medlemsgrupper 
 

 

• Der var intet til dette punkt. 

10. 9. Det forpligtende 

kredssamarbejde, alle områder 
 

• Pæd.polfo. Arbejder med at 

lave et opfølgende 
arrangement i forhold til grøn 
omstilling. Styrelsen drøftede 

ideer til indhold. 

10. 

 
 

10. Overenskomst/arbejdstid/-

kommunerne 
 

 

• Lone orienterede om at 

lønforhandlingerne på 
Langeland er faldet på plads. 

10. 11. Kommunikation 

• Nyhedsbrevet i nov.  

 

 
• Kommunikation om div. 

Budgetter. Se noterne til sidste 

STM. Vi skal tage stilling til 
hvad vi sætter i gang her i 

efteråret. 

 

• Det blev aftalt, at alle 
tænker over mulige indslag i 
nyhedsbrevet for november. 

• Styrelsen drøftede punktet. 
Styrelsen vil have fokus på at 

få de lokale politikere i tale. 
Det blev aftalt at 
styrelsesmedlemmerne læser 

regeringens forslag ”Frihed 
og fordybelse” igennem, 

efterfølgende vil styrelsen 
arbejde med at arrangerer 
lokale møder med børne og 

ungeudvalgene med henblik 
på at påvirke politikkerne. 

 
Lone og Thomas fik til 
opgave, at finde lokale 

historier fra lærernes 
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virkelighed, som kan bruges i 
kredsens kommunikation. 

10. 12. Regnskab og budget 
 

• Intet til referat. 

10. 13. Punkter til næste møde 
 

• FH Sydfyn. Medlemskab. 
• Generalforsamling 2024 

• Fortsat arbejde med 
kommunikation omkring 
skoleudspil. 

10. 14. Eventuelt 
 

• Intet til referat. 

 
 


